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Szanowni Państwo,

Zwracam się do Was w imieniu mieszkańców naszego miasta, krorzy

zglaszają problem związany z niewystarczającym oświetleniem ulicznym

po zmroku. wiele osób zauważa, że ciemność, która panuje w nlektórych

rejonach, jest spowodowana slahą jakoscia swiatla emirowanego przez

latarnie miejskie.

szczegolnie zwracam uwagę na odcinek od Urzędu Miasta na uIILy

Dworcowejw kierunku osiedla Marii Curie-Skłodowskiej”, : także na

trasę od UrzęduMiasta przez ulicę Mlyńskąaż po osiedle Raszei. W

rych miejscach oświetlenie jest wyraźnie nlewystarclające, cn budzi

obawy mieszkańców.

zbliża się okres zimowy, kiedym ciemno jest przez większą część

dnia. Mieszkańcynie chca żyćw pótmroku, a jaśniejsze ulice to

bezpieczniejsze ulice. Dobre oświetlenie wplvwa na zmniejszenle

prawdapodohier'istwa wstąpienia sytuacji o charakterze przestępczym

oraz zwiekszabezpleczeństwo w ruchu pieszym i drogowym.

Prosze Panów Burmistrzów o ustosunkowanie sie do prośby mieszkańców

dotyczącej poprawy jakości oświetlenia w naszym mieście. wierze, ze

podjecie dzialan w tej sprawie przyavnl się do poprawy komfunu i

bezpieczeństwa życia w naszej spoleanosci.

Z naważaniem,
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